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Zápisnica z pokračovania 31. zasadnutia MsZ, ktoré sa konalo dňa 29.09.2022 

Prítomní - poslanci MsZ 
 
Milan Bičan,  Zoltán Szelle, Peter Tomič, Bc. Vladimír Danko,  Ing. Milan Zeleňák,  

JUDr. Peter Zelinka, PaedDr. Peter Černý, PhD., Mgr. János Marsall, Mgr. Juraj 

Bottka, Mgr. László Biró, PhDr. Marta Vajdová, Ing. Štefan Marczibányi 

Ospravedlnení:  Mgr. Miroslav Psota, Fridrich Psota, Zuzana Gauliederová, MUDr. 

Ervin Chomča, Ing. Augustín Popluhár 

Neskorší príchod : Peter Závodský, Zsolt Takáč 

Peter Paška 
- otvoril pokračovanie 31. zasadnutia MsZ a požiadal prítomných poslancov 
o prezentáciu : z celkového počtu 19 poslancov sa prezentovalo 11 poslancov, 
konštatoval, že zasadnutie MsZ je uznášaniaschopné  
- návrhová komisia zostáva nezmenená v zložení: JUDr. Peter Zelinka, Peter 

Tomič, Peter Závodský 
 

Skrutátormi dnešného zasadnutia sú: Priska Viczénová, Alena Deáková        

Zapisovateľka: Alena Deáková 

Peter Paška 
- pokračujeme nasledovným bodom 
 
Bod č. 13 - Predaj nehnuteľností – pozemkov vo vlastníctve Mesta Galanta                         
 
JUDr. Katarína Kubicová, L.L.M.  - uviedla materiál 
Peter Paška    - rozprava  
 
Ing. Milan Zeleňák 

- o akú celkovú výmeru prevodu sa jedná po jednotlivých celkoch, zisťoval som na 
katastri, že sa tam stalo dosť technických chýb, ktoré nám nebudú umožňovať také 
predaje ako sme si dali do plánu 

 

JUDr. Katarína Kubicová, L.L.M. 

- výmera je vymenovaná pri jednotlivých pozemkoch 
 

Ing. Milan Zeleňák 

- vymenoval detailne z geometrického plánu chýbajúce m2  
- ďalšia parcela o výmere 1,60ha mesto je spoluvlastníkom v ½  a v ½ je nejaká 

Mantra bývalý urbársky spolok, ktorý nie je v registri urbárskych spoločností. Táto 
½ sa nebude dať vôbec predať. Na katastri mi bolo povedané, že došlo 
k technickým chybám, ktoré treba odstrániť a až potom môžeme pozemok predať.   
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Peter Paška 

- ale tá parcela, ktorú hovoríte tá nie je predmetom predaja 
 

Ing. Milan Zeleňák 

- tak potom tu nesedí výmera menovanej parcely, je to podstatne menej  
 

Milan Bičan 

- jedná sa o pozemok 21 529m2, čiže to je v rozpore s tým, čo nám tu bolo povedané. 
Zistil som, že výmera parciel v návrhu uznesení,  v stanovisku komisií sa nezhodujú   
– odvolal sa na stanovisko finančnej komisie. Pokiaľ sa tieto veci nedajú do 
poriadku nesúhlasím s predajom. Odporučil osloviť nájomcu či má záujem o kúpu 
pozemku. Občiansky výbor odporučil prenájom pozemku.  

 

Ing. Milan Zeleňák 

- faktická – sú tu dva problémy 1. pôda  - chyba nastala v geometrickom pláne a tú 
chybu treba opraviť, 2. vzťah – nájomca a budúci developer  - toto treba vyriešiť 

- ak by sa to podarilo predať, trvá na tom, aby sa časť financií použila na opravu 
spomínanej  inkriminovanej cesty v Hodoch  

 

Peter Paška       

- vstupoval do tohto aj p. viceprimátor, boli tam robené aj znalecké posudky. 
Nerozumiem tomu, ako mohlo dôjsť k takejto disproporcii v metroch štvorcových.  

 

PhDr. Marta Vajdová 

- ja som prosila p. právničku, aby mi k tomuto poslala podrobné mapy, čo sa nestalo. 
Bola som na katastri a tiež zistila som, že v geometrickom pláne je veľa chýb.  

- som znepokojená z toho, že ma oslovili niektorí občania z Hodov, že údajne pán 
primátor s developerom rieši v Hodoch predaj nejakých pozemkov, urbárske 
pozemky.  Ja si myslím, že to nie je v poriadku, pokiaľ nie je doriešený nájomný 
vzťah. Treba vyvolať rokovanie s nájomcom.  

 

Peter Paška 

- aké urbárske pozemky  
 

Milan Bičan 

- urbárske pozemky sú smerom na Maču bývalá Pažiť, prešlo to pod PD Hody, ktoré 
to obhospodarujú  

 

Ing. Milan Zeleňák 

- faktická – geodet by mal dať do súladu výmeru, Urbárske pozemky sú zlúčené do 
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parcely 224/200 
 

Peter Paška 

- primátor nepredáva žiadne pozemky v Hodoch pretože nemá na to kompetenciu, 
ako primátor som povinný spraviť všetko preto, aby sa pozemky dali predať 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- zabudlo sa na to, že tento pozemok sa dal do nájmu a túto osobu sme z toho úplne 
vynechali. Ja za toto nezahlasujem. Treba hľadať nejaké riešenie napr. znovu 
materiál predložiť na finančnú komisiu a prizvať nájomkyňu.  

 

Peter Paška 

- existujúci nájomca si pozemky o rozlohe 28tis.m2 prenajíma za 100€/ročne, pokiaľ 
mi je známe nájomca už neprevádzkuje hipoterapiu, výpovedná lehota je rok ja 
v tom nevidím žiadny problém. Podľa znaleckého pozemku tento pozemok 
predávame za 700tis.€.  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- faktická – ja v tom vidím problém, cenu nájmu mohol MsÚ riešiť už predtým  
 

Mgr. László Biró 

- ako chce mesto predať tento pozemok, keď tu poslanci vyjadrujú pochybnosti 
o predložených skutočnostiach a asi nepodporia tento materiál. Materiál treba 
stiahnuť z rokovania a predložiť na ďalšie zasadnutie MsZ. 

 

Peter Paška 

- tento materiál bol poslancom zaslaný asi pred pol rokom a nezaregistroval som 
žiadne výhrady, registrujem ich až teraz na MsZ. Výhrada o nepripravenosti 
materiálu nie je celkom korektná.  

 

Peter Závodský 

- tá výhrada je absolútne korektná lebo nie len tento materiál o tom svedčí, ale 
mnohé iné materiály napr. v schvaľovacej časti uznesenia sú chyby, parcely ktoré 
neexistujú   

- v krátkej dobe bude zvolaná finančná komisia ohľadne Galandie, môžeme na 
finančnej komisii prejsť aj tento materiál. Podľa môjho názoru si bude Galandia 
vyžadovať zvolať ešte jedno mimoriadne zasadnutie MsZ.  

- za mňa nie je nevyhnutné dnes tento materiál schvaľovať  
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Peter Paška 

- nebudeme sťahovať celý materiál, ale pokiaľ je vôľa MsZ tak, by sa mohli schváliť 
pozemky pod bodom č. 1 a 2, body č. 3.4.5 by sa neschválili    

 

Ing. Milan Zeleňák 

- kde sú tí poslanci, ktorí schvaľovali nájom 20tis.m2 za 100€/ročne, vtedy im 
nezáležalo na verejných peniazoch? 

 

Peter Závodský 

- pán kolega ja som tu, ja som tu vtedy sedel, ja si ten materiál nepamätám. Materiál 
niekto pripravil, mesto, občiansky výbor ho odporučilo-neodporučilo, bolo tu nejaké 
VZN. Ak sme v tomto niečo porušili, tak to povedzte.    

 

MVDr. Gábor Pallya 

- beriem si za svoje, pozriem si uznesenie z roku 2004 a každému e-mailom 
rozpošlem  prečo, ako a aký postup bol zvolený   

 

Milan Bičan 

- v tom čase, keď sa to schvaľovalo pozemok bol zarastený o tento pozemok sa nikto 
nestaral  

 

Peter Paška 

- ukončujem rozpravu a odovzdávam slovo návrhovej komisii  
 

Peter Závodský 

- dávam hlasovať o pozmeňujúcom návrhu p. Bičana, aby boli body č. 3. 4. 5. vyňaté 
z tohto rokovania   

 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 

    Za:   13 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 
 

- prečítal návrh uznesenia  
- konštatujem, že pozmeňujúci návrh bol schválený 
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Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenie  
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo Galanta v súlade s ustanovením § 9 ods. 2 písm. a) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a pravidiel 

obchodných verejných súťaží mesta Galanta  

s c h v a ľ u j e  

1. prevod vlastníctva pozemkov v celosti zapísaných v k. ú. Nebojsa, a to: 

    1.1 parcela registra C KN č. 17, druh pozemku orná pôda o výmere 763 m2, 

zapísaná na  LV č. 100, 

    1.2 parcela registra C KN č. 18, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o 

výmere 468 m2, zapísaná na LV č. 100, 

    1.3 parcela registra C KN č. 19, druh pozemku orná pôda o výmere 3072 m2, 

zapísaná na LV č. 100, 

    formou obchodnej verejnej súťaže 

s c h v a ľ u j e  

2. prevod vlastníctva pozemkov v celosti zapísaných v k. ú. Galanta, a to: 

    2.1 parcela registra C KN č. 1816/9, druh pozemku orná pôda o výmere 7175 m2, 

zapísaná na LV č. 3365, 

    2.2 parcela registra C KN č. 5199/4, druh pozemku orná pôda o výmere 12818 m2, 

zapísaná na LV č. 3365, 

    2.3 parcela registra C KN č. 1909/14, druh pozemku orná pôda o výmere 2394 m2, 

zapísaná na LV č. 3365, 

    formou obchodnej verejnej súťaže.  Termín kontroly: február 2023  

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  14 
    Za:   10 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia  
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U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo Galanta v súlade s ustanovením § 9 ods. 2 písm. b) 

v spojení s § 9a ods. 1 písm. a)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a pravidiel obchodných verejných súťaží mesta Galanta  

s c h v a ľ u j e  

I. Podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemkov v celosti zapísaných v                                  

k. ú. Nebojsa, a to: 

    1. parcela registra C KN č. 17, druh pozemku orná pôda o výmere 763 m2, 

zapísaná na LV č. 100, 

    2. parcela registra C KN č. 18, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o 

výmere 468 m2, zapísaná na LV č. 100, 

    3. parcela registra C KN č. 19, druh pozemku orná pôda o výmere 3072 m2, 

zapísaná na LV č. 100.    

-     Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže do 03.10.2022. 

-     Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže dňa 04.11.2022. 

- Minimálna kúpna cena pozemkov vo výške 80,00 €/m2. 

- Výška zábezpeky požadovaná od záujemcu 34.424,00 €. 

- Pravidlo na vyhodnotenie ponúk podaných do obchodnej verejnej súťaže – 

najvyššia ponúknutá cena pozemku za m2, ktorú víťaz súťaže zaplatí 

predávajúcemu najneskôr do 30 kalendárnych dní odo dňa uzavretia zmluvy. 

- Lehota viazanosti súťažným návrhom: 28.11.2022. 

- Lehota uzavretia kúpnej zmluvy s víťazom súťaže: do 28.11.2022. 

II.  Mestské zastupiteľstvo menuje komisiu na vyhodnotenie súťažných návrhov  

v zložení: 1. Mgr. Miroslav Psota – predseda, 2. Zuzana Gauliederová-členka, 3. Mgr. 

Juraj Bottka-člen,  4. MUDr. Ervin Chomča-člen, 5. Zsolt Takáč- člen 

O d p o r ú č a  

primátorovi mesta vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na predaj nehnuteľného majetku v 

celosti v súlade s podmienkami uvedenými v bode I. schvaľovacej časti uznesenia.  

       Termín kontroly: február 2023 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  13 

    Za:   10 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    0 
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Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia  
U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo Galanta v súlade s ustanovením § 9 ods. 2 písm. b) 

v spojení s § 9a ods. 1 písm. a)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a pravidiel obchodných verejných súťaží mesta Galanta  

s c h v a ľ u j e  

I. Podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemkov v celosti zapísaných v                                  

k. ú. Galanta, a to: 

    1. parcela registra C KN č. 1816/9, druh pozemku orná pôda o výmere 7175 m2, 

zapísaná na LV č. 3365, 

    2. parcela registra C KN č. 5199/4, druh pozemku orná pôda o výmere 12818 m2, 

zapísaná na LV č. 3365, 

    3. parcela registra C KN č. 1909/14, druh pozemku orná pôda o výmere 2394 m2, 

zapísaná na LV č. 3365. 

-     Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže do 03.10.2022. 

-     Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže dňa 04.11.2022. 

- Minimálna kúpna cena pozemkov vo výške 25,00 €/m2. 

- Výška zábezpeky požadovaná od záujemcu 55.967,50 €. 

- Pravidlo na vyhodnotenie ponúk podaných do obchodnej verejnej súťaže – 

najvyššia ponúknutá cena pozemku za m2, ktorú víťaz súťaže zaplatí 

predávajúcemu najneskôr do 30 kalendárnych dní odo dňa uzavretia zmluvy. 

- Lehota viazanosti súťažným návrhom: 28.11.2022. 

- Lehota uzavretia kúpnej zmluvy s víťazom súťaže: do 28.11.2022. 

II. Mestské zastupiteľstvo menuje komisiu na vyhodnotenie súťažných návrhov  

v zložení: v zložení: 1. Mgr. Miroslav Psota – predseda, 2. Zuzana Gauliederová-

členka, 3. Mgr. Juraj Bottka-člen, 4. MUDr. Ervin Chomča-člen, 5. Zsolt Takáč- 

člen  

O d p o r ú č a  

primátorovi mesta vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na predaj nehnuteľného majetku v 

celosti v súlade s podmienkami uvedenými v bode I. schvaľovacej časti uznesenia.  

       Termín kontroly: február 2023 
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Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  13 
Za:     9                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 14 -  Zámena pozemkov 
 

JUDr. Katarína Kubicová, L.L.M.  - uviedla materiál 
Peter Paška    - rozprava  
 
Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo Galanta podľa § 9 ods. 2 písm. a) v spojení s § 9a ods. 

8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

s c h v a ľ u j e  

zámenu nehnuteľnosti – pozemku vo vlastníctve Mesta Galanta: 

- parcela registra C-KN č. 3825 o výmere 756 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie,  k.ú. zapísaná na LV č. 3365, k.ú. Galanta, obec Galanta, 

okres Galanta,  

za nehnuteľnosti – pozemky vo vlastníctve Vladimíra Zuzáka: 

- parcela C-KN č. 920/11 o výmere 454 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, zapísaná na LV č. 352, k.ú. Galanta, obec Galanta, okres Galanta. 

- parcela C-KN č. 797/3 o výmere 141 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, zapísaná na LV č. 352, k.ú. Galanta, obec Galanta, okres Galanta. 

- parcela C-KN č. 920/12 o výmere 60 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, zapísaná na LV č. 352, k.ú. Galanta, obec Galanta, okres Galanta, 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, keďže pozemok Mesta Galanta je zastavaný 

stavbou vo vlastníctve žiadateľa o zámenu Vladimíra Zuzáka, pričom pre Mesto 

Galanta je hospodársky nevyužiteľný. 

O d p o r ú č a  

primátorovi mesta uzavrieť zámennú zmluvu, ktorej predmetom bude zámena 

nehnuteľnosti vo vlastníctve Mesta Galanta za nehnuteľnosti vo vlastníctve Vladimíra 

Zuzáka za v súlade so schvaľovacou časťou uznesenia. 

Termín kontroly: marec 2023 
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Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  13 
Za:     4                                              
Proti:     4 
Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    1 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie nebolo schválené 
 

Bod č. 15 - Uzatvorenie zmlúv o budúcom prevode vlastníckeho práva a 

budúcej zmluve o prevádzkovaní vodovodu a kanalizácie 

 

JUDr. Katarína Kubicová, L.L.M.  - uviedla materiál 
Peter Paška    - rozprava  
 
Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo Galanta v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

s c h v a ľ u j e  

a) uzatvorenie zmlúv o budúcom prevode vlastníckeho práva mesta Galanta so 

spoločnosťou GARAŽD, s.r.o., so Hodská 1596/60, 924 01 Galanta, IČO: 36 840 475 

k stavbám: 

- „Vodojem Galanta – Garažd“ – prívodné potrubie a zásobné vodovodné 
potrubie, ktoré sa bude nachádzať na pozemkoch v k.ú. Galanta na parcelách 
reg. C: č. 5196/3, č. 5196/34. č. 5188/1, č. 5188/463, č. 5188/462, č. 5188/44, 
č. 5188/45, č. 5188/46, 5174/2, č. 5188/41, č. 5188/42, č. 5188/43, č. 5187/3, 
a na parcelách reg. E: č. 938, č. 955, č. 956, č. 958, č. 959/2, č. 961, č. 977, č. 
1018, č. 978, č. 989/1, č. 979/2, č. 980 a č. 962, za kúpnu cenu 1 EUR;  

- „Obytný súbor Galanta – Kolónia II“ – vodovod a kanalizácia, ktoré sa bude 
nachádzať na pozemkoch v k.ú. Galanta na parcelách reg. C: č. 5174/1, č. 
5174/2, č. 5174/288. za kúpnu cenu 1 EUR; 

b) uzatvorenie budúcich zmlúv o prevádzkovaní vyššie uvedených stavieb so 

spoločnosťou AQUAMONT spol. s r. o., so sídlom č. 339 Matúškovo 925 01, IČO: 31 

105 696. 

O d p o r ú č a  

primátorovi mesta uzavrieť so spoločnosťou GARAŽD, s.r.o., so Hodská 1596/60, 924 

01 Galanta, IČO: 36 840 475, zmluvu o budúcom prevode vlastníckeho práva v súlade 

so schvaľovacou časťou uznesenia a so spoločnosťou AQUAMONT spol. s r. o., so 

sídlom č. 339 Matúškovo 925 01, IČO: 31 105 696, zmluvu o uzatvorení budúcej 

zmluvy o zabezpečení odborného výkonu prevádzky.     

      Termín kontroly: jún 2023 
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Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  13 
Za:   13                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

 
 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

 

Bod č. 16 -  Pravidlá na poskytovanie jednorazových a mimoriadnych dávok 

mestom  Galanta 

 

Ing. Juraj Srnka, PhD.    - uviedol materiál 
Peter Paška    - rozprava  
 
Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov  

navrhuje  

zrušiť Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 9/2012 o poskytovaní 

peňažných príspevkov sociálne odkázaným obyvateľom mesta  v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Galanta č. 16/2013 a Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Galanta č. 16/2016 ku dňu 31.01.2023  a 

schvaľuje 

„ Pravidlá na poskytovanie jednorazových a mimoriadnych dávok mestom Galanta 

s účinnosťou od 01.02.2023 „ 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  13 
Za:   13                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
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Bod č. 17 - Pravidlá poskytovania finančných príspevkov na stravovanie 

obyvateľov mesta  Galanta   

 

Ing. Juraj Srnka, PhD.    - uviedol materiál 
Peter Paška    - rozprava  
 
Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 

Zb. o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov  

navrhuje  

zrušiť Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 9/2012 o poskytovaní 

peňažných príspevkov sociálne odkázaným obyvateľom mesta  v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Galanta č. 16/2013 a Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Galanta č. 16/2016 ku dňu 31.01.2023  a 

schvaľuje 

„ Pravidlá na poskytovanie finančného príspevku na stravovanie obyvateľov mesta 

Galanta s účinnosťou od 01. 02.2023 „ 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  13 
Za:   13                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

                                                                                                                                                                                                                              

Bod č. 18 - Informatívna správa o činnosti Denných centier na území mesta 

Galanta a mestských častí za obdobie 2019 – 2022                                                                            

 

Ing. Juraj Srnka, PhD.    - uviedol materiál 
Peter Paška    - rozprava  
 
Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov  

berie na vedomie  
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Informatívnu správu o činnosti Denných centier na území mesta Galanta a mestských 

častí za obdobie 2019 – 2022  a  

žiada 

prednostu úradu Galanta predložiť Informatívnu správu o činnosti Denných centier na 

území mesta Galanta mestských častí za obdobie 2019-2022 Mestskému 

zastupiteľstvu.  

  T: január 2023 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  13 
Za:   13                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

 

Bod č. 19 -  TC Galandia – Dohoda o urovnaní so zhotoviteľom AVA stav s.r.o. 

a odovzdanie majetku do správy Galandia spol. s.r.o.     

 

Ing. Mgr. Slávka Veselá  - uviedla materiál 

Peter Paška    - rozprava  

 

MVDr. Gábor Pallya 

- momentálne mám na kontrole materiál k rekonštrukcii TC Galandia  

- chcem sa spýtať na nejaké nezrovnalosti aj tohoto materiálu. Na web stránke mesta 

je zverejnená zmluva, kde sa v bode 2.5 hovorí - Pohľadávky spoločnosti AVA-stav 

voči spoločnosti Galandia a mestu Galanta spolu 12 477,56€. Bod 2.6 – citoval .. 

mesto uhradí záväzok AVA-stavu v celkovej výške 12 477,56€. Pri úhradách 

odvolávajúc sa na túto zmluvu s dátumom 29.06. úhrada pre AVA-stav 30 318,11€. 

Prečo je potom v zmluve o urovnaní záväzkov 12 477,56€ ako konečný záväzok?  

Odpoveď na moju otázku od Ing. Veselej som nedostal.  
 

Ing. Mgr. Slávka Veselá 

- reagovala – boli tam uvedené dve sumy s DPH, takže celková zmluva je naozaj 

30 318,11€. Vo zverejnenej zmluve je to opravené.  

 

Peter Paška 

- tento materiál sťahujem z rokovania a bude predložený na ďalšie rokovanie  MsZ  
 

Bc. Vladimír Danko 

- mám požiadavku, aby som sa pri tomto vysvetľovaní mohol zúčastniť aj ja. Kedy 
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sa môžeme stretnúť?  
 

Ing. Mgr. Slávka Veselá 

- zajtra o 10,00hod. na oddelení  

 

Bod č. 20.  Plnenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

mesta Galanta                                                             

 

Ing. Juraj Srnka, PhD.  - uviedol materiál 

Peter Paška   - rozprava  

 

Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante § 11 ods. 4 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie 

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ  

Stanovisko komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ  

Stanovisko komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ  

Stanovisko komisie školstva MsZ  

Stanovisko komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ 

Stanovisko komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja MsZ 

Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 

dopravy a verejného poriadku MsZ   a 

Správu o plnení Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta 

Galanta od 01.01.2021 do 31.12.2021.  

 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 
Za:   14                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

 

 

https://www.galanta.sk/samosprava/komisie-msz/cinnost-komisie-obchodu-sluzieb-cestovneho-ruchu-a-regionalneho-rozvoja/
https://www.galanta.sk/samosprava/komisie-msz/cinnost-komisie-investicnej-vystavby-zivotneho-prostredia-kulturnych-pamiatok-dopravy-a-verejneho-poriadku/
https://www.galanta.sk/samosprava/komisie-msz/cinnost-komisie-investicnej-vystavby-zivotneho-prostredia-kulturnych-pamiatok-dopravy-a-verejneho-poriadku/
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Bod č. 21 - Organizačno-technické a finančné zabezpečenie Vianočných trhov 

2022 a vítanie Nového roka          

 

Mgr. Daniela Amrichová  - uviedla materiál 

Peter Paška   - rozprava  

 

Mgr. László Biró 

- upriamil pozornosť na stanovisko Komisie obchodu a služieb a zároveň dal 

pozmeňujúci návrh, ktorý sa týka dní konania vianočných trhov od soboty do utorka 

– uviedol dôvod.  Návrh je 17. až 20. december (sobota až utorok), financií sa to 

nedotýka. Profesionálny program presmerovať na sobotu-nedeľu a pondelok, 

utorok základné školy.    

 

JUDr. Peter Zelinka 

- termín trhov je 20. – 22.12. 
 

Mgr. Daniela Amrichová 

- uviedla návrh MsÚ a návrh Komisie OaS 
 

Mgr. László Biró 

- komisia navrhla 4 dni bez navýšenia rozpočtu 
 

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- pozmeňujúci návrh - dal na zváženie 5 dní konania Vianočných trhov  17.- 21.12. 
 

Mgr. László Biró 

- súhlasím, ale nech sa vyjadrí riaditeľ TsMG a MsKS, či to zvládnu finančne 

a organizačne 
 

MVDr. Gábor Pallya 

- Silvester 2 500€ na ohňostroj, bez zabezpečenia SBS, soc. zariadenia, kultúrneho 

programu a pod. je to takto alebo je to opomenuté 
 

Peter Paška 

- nič nie je opomenuté, posledné roky sme robili takto Silvester, nerobila sa oslava, 

nebol program. Ľudia prišli na námestie sa len pozdraviť a pozrieť ohňostroj.  
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Mgr. Daniela Amrichová 

- v tejto sume je navrhnutý polnočný ohňostroj a novoročný detský ohňostroj bez 

sprievodného programu 
 

Mgr. Peter Kolek 

- treba termín posunúť k Vianociam    
 

JUDr. Peter Zelinka 

- zhrnul pozmeňujúce návrhy a navrhol aj deň 22.12. – ponechať len stánky 

s občerstvením 
 

Mgr. Daniela Amrichová 

- každý pridaný deň nám navyšuje rozpočet  
 

Peter Závodský 

- v utorok o 16,00hod. bude zasadať finančná komisia ku Galandii, pripravte návrh 

na presun zdrojov k Vianočným trhom. Dnes rozhodnite o termíne a financie 

nechajme na utorok.  
 

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- nezúžme trhy len na 2-3 dni, trhy by boli dobré až do 22.12. práve vtedy je tá 

predvianočná atmosféra, lebo potom ľudia odchádzajú na vianočné trhy do iných 

miest a v Galante nič nie je  
 

JUDr. Peter Zelinka 

- z Vianočných trhov je aj nejaký príjem   
 

Mgr. Daniela Amrichová 

- podklady k Vianočným trhov pripravíme na utorok na finančnú komisiu 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- prečítal pozmeňujúci návrh od Mgr. Biróa a PaedDr. Černého, termín konania 

Vianočných trhov od 17.- do 22.12.(vrátane). 17 a 18.12. – profesionálny program 

a následne ostatné dni program zo škôl.  
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Mgr. Peter Kolek 

- s termínom súhlasím, program prosím nechajte na MsKS, netreba striktne určiť, 

ktorý deň aký program bude. Mesto by mohlo vstúpiť do jednania s predajcami, či 

by neprispeli na program, keď už predlžujeme termín konania.  
 

Peter Závodský 

- pozmeňujúci návrh – termín Vianočných trhov od 17.- do 22.12. (vrátane)   
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 
Za:   13 
Proti:     0 
Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že pozmeňujúci návrh bol schválený 

 
Peter Závodský 
- prečítal návrh uznesenia   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie  

„ Organizačno-technické a finančné zabezpečenie Vianočných trhov 2022 a vítanie 
Nového roka „  s pripomienkami : 

Vianočné trhy budú realizované v období od 17. do 22. decembra 2022.   

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 
Za:   13                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

- na základe dohody odovzdávam slovo Mgr. Bottkovi, poverenému viesť zasadnutie 

MsZ 
 

Mgr. Juraj Bottka 

- ďakujem, nasleduje Bod č. 22 
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Bod č. 22 - Vyhodnotenie XXXVI. ročníka Galantských trhov                                                                                                                     

 

Mgr. Daniela Amrichová  - uviedla materiál 

Mgr. Juraj Bottka  - rozprava  

 

Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie  

„ Vyhodnotenie XXXVI. ročníka Galantských trhov „ bez pripomienok. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 
Za:   13                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 

 
Mgr. Juraj Bottka 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 23 - Operačný plán zimnej údržby MK, chodníkov a VP na zimné obdobie 

2022/2023                                                     

 

Ing. Ján Poľakovský  - uviedol materiál 

Mgr. Juraj Bottka  - rozprava  

 

Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante s ustanoveniami §14,ods.4 Zákona 369/90 Zb. 
o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov  
 
schvaľuje 

 
Operačný plán zimnej údržby miestnych komunikácií, chodníkov a verejných 
priestranstiev na zimné obdobie 2022/2023  bez pripomienok. 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 
Za:   14                                              
Proti:     0 
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Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

 
Mgr. Juraj Bottka 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

- odovzdávam slovo p. primátorovi 
 

Bod č. 24. Informácia o zmene Organizačného poriadku MsÚ v Galante   

 

Ing. Juraj Srnka, PhD.  - uviedol materiál 

Peter Paška   - rozprava  

 

Peter Závodský 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu   
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 13 ods. 4 písm. d) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie   

informáciu primátora mesta Galanta o zmene Organizačného poriadku Mestského 

úradu v Galante od 14.09.2022. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 
Za:     9                                              
Proti:     0 
Zdržalo sa:    5 
Nehlasovalo:    0 

 
Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

 

Bod č. 25 -  Interpelácie poslancov    

 

Milan Bičan 

1. Či sa už niečo urobilo v prospech kynológov, ktorí sú aktívní v Hodoch na ihrisku, či 

už majú svoj areál?        

2. Verejné osvetlenie vypnuté vo večerných hodinách – navrhol zmeniť čas vypnutia. 

Pozrieť sa na osvetlenie multifunkčného ihriska, ktoré do neskorých nočných hodín 

svieti, aj to by bola úspora.  

3. Obrátil sa na mňa občan, ktorý si na mesto podal žiadosť o prenájom pozemku vo 

výmere 42m2, ktorý je súčasťou Materskej škôlky v Hodoch.  Žiadateľ dostal zamietavú 

odpoveď. Pozemok je momentálne škôlkou nevyužívaný a zarastený burinou.  

Pozemok by vyčistil na vlastné náklady.  
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Peter Paška 

- na interpelácie budeme odpovedať písomne 

- kynológov riešime a črtá sa nám jeden pozemok 

- osvetlenie – ohľadom osvetlenia sa strhla búrka na sociálnej sieti. Dobu 

svietenia sme už upravili na prelome augusta-septembra a doteraz nemal nikto 

žiadne pripomienky. Predpokladám, že došlo k pochybeniu na strane TsMG, 

pokyn znel pol hodinu šetriť večer a pol hodinu šetriť ráno. Bola tam určitá 

disproporcia, za to sa ja ospravedlňujem občanom. Nebolo to cieľom znižovať 

komfort bývania. Z bezpečnostných dôvodov vypnúť osvetlenie úplne v celom 

meste nepripadá do úvahy. Budeme hľadať ďalšie spôsoby šetrenia.  

Milan Bičan 

- poďakoval primátorovi, pracovníkom MsÚ, riaditeľom mestských organizácií, 

poslancom, za spoločnú prácu počas 4 rokov    

PhDr. Marta Vajdová 

1. Na sídlisku Sever ul. Česká č. 1437 po zbúraní kotolne tam zostali potrubia, kde je 

veľký výskyt hlodavcov. 

- taktiež poďakoval všetkým za spoluprácu  

Peter Závodský 

1. Stále neriešená ulica Puškinova, príjazdová cesta nespĺňa podmienky komunikácie, 

chýba tam verejné osvetlenie a chodník. Ja sa obávam, že to opäť budú musieť zaplatiť 

občania tohto mesta, nakoľko to nikto nemá ako podmienku v stavebnom povolení.    

2. Osvetlenie v meste – našou povinnosťou je svietiť pre občanov musí byť 

zabezpečená bezpečnosť.   

- pre kolegov poslancov, dňa 04.10.2022 v utorok o 16,00hod. bude finančná komisia 

ku Galandii  k novým skutočnostiam ohľadom AVA-stavu a pod. veciam.  

- zriadenie kamery pri novom cintoríne – chýba optický kábel - problém je, že mesto 

do stavebných povolení neuvádza povinnosť uložiť chráničku, preto spoločnosť WEST 

nemala povinnosť potiahnuť chráničku.    

- všetkým poďakoval za spoluprácu  

Peter Paška 

- ulica Puškinova – asfaltovanie je v podmienkach jednej spoločnosti  

- optika v meste – je potiahnutá cez Orange a ďalšie organizácie, teraz sa ide 

ťahať optika cez Telecom   

- verejné osvetlenie budeme si musieť zvykať a podmienky sa zhoršujú. Do 

všetkých mestských organizácií išli listy, aby všetci hľadali možnosti úspory.  

Zsolt Takáč 

- poďakoval všetkým za spoluprácu,  ale je tu aj nejaké sklamanie, čo tu 

nechávame, poukázal na Galandiu  
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- z môjho pohľadu toto 4 ročné obdobie hodnotím veľmi zle, nie je to kritika je to 

všeobecný stav  

Peter Závodský 

- faktická -  nesúhlasím s tým, že tu nechávame skazu po sebe. Áno Galandia je 

dnes v platobnej neschopnosti, bude nevyhnutné ešte jedno zasadnutie MsZ. 

PaedDr. Peter Černý 

- vyjadril poďakovanie všetkým 

1. Aká je situácia s materskými škôlkami v meste – Clementisové sady škôlka – MŠ 

na sídl. Sever zlá statika budovy, sú tam zatvorené triedy. 

2. Odstrániť zábrany na sídl. Sever.  

3. Doriešiť na sídl. Sever priechod pre chodcov k zrekonštruovanému parkovisku.  

Peter Paška 

- materskú škôlku sme chceli otvoriť čo najskôr, ospravedlňujem sa, že nešla 

oficiálna informácia na komisiu školstva 

- zajtra máme s odborníkmi stretnutie na škôlke, budeme Vás informovať  

- priechod pre chodcov – práce už mali byť ukončené, z dôvodu nepriaznivého 

počasia sa asfaltovať nedalo   

JUDr. Peter Zelinka 

- poďakoval sa za spoluprácu   

1. V akom stave sú Smart projekty, či sa budú realizovať? 

2. V akom stave je venčovisko na sídl. Sever?  

3. V akom stave je ľadová plocha na sídl. Sever? 

Peter Paška 

- bude Vám odpovedané písomne 

- na MsZ bolo prijaté uznesenie, keď sme veľký Smart projekt vrátili   

Mgr. Juraj Bottka 

1. Chýbajú bezbariérové priechody pre chodcov, do budúcna riešiť bezbariérové 

priechody pri rekonštrukcii ciest.  

Peter Paška 

- v MŠ na sídl. Sever evidujeme statické problémy, projekt bol pripravený 

a čakalo sa na výzvy   

- ukončujem tento bod a zároveň žiadam dotknutých zamestnancov, aby 

v zmysle Rokovacieho poriadku na interpelované problémy odpovedali do 10 

pracovných dní.   
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Bod č. 26 -   Záver 

 

- vyčerpali sme program rokovania 31. zasadnutia mestského zastupiteľstva. 
Dovoľte mi poďakovať sa všetkým za aktívnu účasť, ďakujem všetkým tým, ktorí 
chceli pomáhať počas 4 rokov  a 31. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
vyhlasujem za skončené. 

 

 

 

 

...........................................   ............................................... 

Peter Paška v.r.      Ing. Juraj Srnka, PhD.  v.r.                                                                      

  primátor                  prednosta MsÚ                      

                                                   

 

Overovatelia: 

 

Mgr. János Marsall v.r.  ............................................ 
 
Bc. Vladimír Danko v.r.        ................................................ 

 

 

 

 

 

Zapísala: Alena Deáková                                 

V Galante,  07.09.2022 

 

 


